

We are pleased to announce that we have started cooperation with [BookYourStudy](#) company – the platform for booking educational services all over the world.

Our mutual collaboration with **BookYourStudy** will increase the opportunities for many students, who are looking for educational programs abroad and want to have a detailed description of the courses, accommodation variants, dates, facilities, preparation for the trip and etc. All information is reliable and presented in Russian.

BookYourStudy has a long-term experience in education abroad services and supports its students 24/7 not only at the early stages of bookings and documentation, but also during his/her stay in [«Гуманитарно-экономическая академия в Лодзи»](#) on the tuition.

Accreditations/Membership:

English UK, AREA, ICEF, Schools and Agents, Uniagents.

Now students

from Russia, Belarus, Kazakhstan and Ukraine
can easily:

- 1) find our educational establishment [«Гуманитарно-экономическая академия в Лодзи»](#) on **BookYourStudy** platform.
- 2) get detailed information about our programs/ accommodation/ services and a consultation in Russian from professionals on a free basis
- 3) book tuition at the same prices as in our price-list without any additional fees
- 4) get a help in preparing all necessary documents for obtaining a visa

Follow the page « Гуманитарно-экономическая академия в Лодзи » on:

[BookYourStudy.by](#)

[BookYourStudy.ru](#)

[BookYourStudy.kz](#)

[BookYourStudy.com.ua](#)

Make sure if there is [a BookYourStudy`s representative](#) in
Your city.

Мы рады сообщить, что начали сотрудничать с компанией [BookYourStudy](#) – платформой бронирования образовательных услуг по всему миру.

Наша совместная работа расширит горизонты для многих студентов, которые ищут обучение для себя и хотят иметь как можно более детальное представление о курсах, вариантах размещения, сроках, удобствах, подготовке к поездке и т.д. Вся информация представлена достоверно и на русском языке.

BookYourStudy имеет многолетний опыт работы в сфере образования за рубежом и оказывает поддержку 24/7 не только на начальном этапе бронирования и оформления документов, но и во время пребывания студента у нас в [«Гуманитарно-экономической академии в Лодзи»](#) на обучении.

Аккредитации/Членство:

English UK, AREA, ICEF, Schools and Agents, Uniagents.

Теперь студенты

из России, Беларуси, Казахстана, Украины
смогут легко:

- 1) найти наше учебное заведение [«Гуманитарно-экономическая академия в Лодзи»](#) в поиске на платформе **BookYourStudy**
- 2) получить всю подробную информацию о наших программах/проживании/услугах и консультацию от профессионалов бесплатно на русском языке
- 3) забронировать обучение по таким же ценам, как в нашем прайс-листе без дополнительных оплат
- 4) получить помощь в оформлении документов для визы

Посетите страницы «Гуманитарно-экономической академии в Лодзи»

на платформе **BookYourStudy**:

[BookYourStudy.by](#)

[BookYourStudy.ru](#)

[BookYourStudy.kz](#)

[BookYourStudy.com.ua](#)

Проверьте, возможно, представительство [BookYourStudy](#)
есть в Вашем городе.